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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

č. 02/2023 

 konaného dne 19. 4. 2023  
 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:05 hod. Přivítal členy 

ZO a přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

v souladu s § 92 a § 93 obecního zřízení, Informace o místě, době a navrženém 

programu zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 11. 4. 2023, 

současně způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a 

způsobem v místě obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové 

ZO byli svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

obecního zřízení je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno 7 členů ZO. 

Použité iniciály členů ZO: 

Petr Bednář (PB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Ing. Martin Hladůvka (MH), Ing. Pavel Kárník 

(PK), Mgr. Blanka Kristová (BK), Ing. Petr Slavík (starosta), Ing. David Tesař (DT).  

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP(o), kde J je jméno, P příjmení a 

(o) označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině 

přítomných, která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

Ad. 01: Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání a navrhl doplnit pořad jednání o: 

bod 04. c) EKO-KOM, a.s., Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení 

místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství, 

              d) Petr Beran, Michaela Rokosová, Žádost o povolení dočasného užívání části 

pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. Jezeřany, k parkování osobního vozidla    

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO doplněný 

pořad jednání schválilo. 

Usnesení č. 01/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 02/2023 

01. Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti 

04. Žádosti občanů a organizací  
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a) ZŚaMŠ, Žádost o navýšení úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ na školní rok 

2023-2024, 

b) ELEKTROINVEST STRAKONICE s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-

001040023524/001-ELIS o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, 

k pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany, kabel 

NN u garáží“, 

c) EKO-KOM, a.s., Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení 

místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství, 

d) Petr Beran, Michaela Rokosová, Žádost o povolení dočasného užívání části 

pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. Jezeřany, k parkování osobního vozidla,    

05. Nakládání s majetkem 

a) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330077115/001-GPM, s EG.D, 

a.s., týkající se stavby „Jezeřany - KAPA WOOD, 3RD: NN kab. sm.“, 

b) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330077106/001-GPM, s EG.D, 

a.s., týkající se stavby „Jezeřany - Novotná: NN přip. kab. sm.“, 

06. Účetní závěrka obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022 

07. Účetní závěrka příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-

Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2022 

08. Závěrečný účet obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022 

09. Dotace z rozpočtu obce pro rok 2023 

10. Projekty „Hasičská zbrojnice“ a „Rozvoj školního areálu“  

11. Projekt a veřejná zakázka „Workoutové hřiště“ 

12. Veřejná zakázka „Prodloužení dešťové kanalizace a Úprava komunikace k ČS“ 

v lokalitě Na loukách 

13. Rozpočtové opatření č. 2/2023 a č. 3/2023  

14. Diskuse 

15. Ukončení 

Hlasování:   

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových 

stránkách obce od 27. 2. 2022. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatelku určil BK a jako ověřovatele navrhl PB a DT.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

ověřovatele schválilo. 

Usnesení č. 02/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 02/2023 Petra Bednáře a Ing. Davida Tesaře.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

 

Pořízení kontejneru (Usnesení č. 03/01/2023) 

Na základě průzkumu trhu za účelem výběru nejvhodnějšího dodavatele a obdržené 

nabídky starosta dne 6. 3. 2023 objednal u dodavatele Ing. Jiří Denemarek vanový 

kontejner pro nosič kontejnerů Portýr 2 s bočnicí 1 200 mm a příslušenstvím, za cenu 

65 130 Kč bez DPH (78 807 Kč). Dle nabídky je dodací lhůta 3 měsíce. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

„Revitalizace Jezeřanské návsi“ a další postup (Usnesení č. 14/01/2023) 

ZO na minulém zasedání schválilo pokračování projektu „Revitalizace Jezeřanské návsi“ 

a zároveň bylo informováno ohledně jednání o příkazní smlouvě a připravované dotační 

výzvě, která byla zveřejněna v průběhu března 2023.  

Ministerstvo pro místní rozvoj ČR vyhlásilo dne 9. 3. 2023, 64. výzvu k předkládání 

žádostí o podporu z Integrovaného regionálního operačního programu 2021-2027, Zelená 

infrastruktura - SC 2.2 (PR), priorita Zelená infrastruktura měst a obcí a ochrana obyvatel, 

specifický cíl Posilování ochrany a zachování přírody, biologické rozmanitosti a zelené 

infrastruktury, a to i v městských oblastech a omezování všech forem znečišťování, 

aktivita Zelená infrastruktura ve veřejných prostranství měst a obcí, cílová skupina 

obyvatelé měst a obcí, návštěvníci měst a obcí. Minimální výše dotace je 5 mil. Kč 

maximální 100 mil. Kč, datum a čas zpřístupnění formuláře 24. 1. 2024, druh výzvy 

průběžná, jednokolová. 

Aby projekt měl reálnou šanci být při podání úspěšný je potřeba neprodleně zahájit 

spolupráci mezi obcí, zhotovitelem (projektantem) a poskytovatelem konzultačních a 

poradenských služeb (zpracovatelem žádosti o dotaci) tak, aby byl projekt doplněn a 

zpracován tak, aby získal co nejlepší hodnocení a body. Proto je ZO znovu předkládán 

návrh Příkazní smlouvy s RPA Dotace s.r.o.    

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Starosta navrhl, že by se ještě před podpisem příkazní smlouvy uskutečnilo jednání se 

zástupci společnosti RPA, na kterém budou upřesněny otázky ohledně spolupráce. 

BK požádala, a následně i většina členů ZO, aby se takové jednání uskutečnilo. 

MS(o) se dotázal, kde je možno se s projektem seznámit, že na internetu je pouze studie, 

ze které není zřejmé, zda byly připomínky občanů zapracovány, zejména problém se 

vsakováním dešťové vody. Také se dotázal, v jaké fázi se projekt nachází.  

PK se zeptal, jestli byl už projekt elektronicky zveřejněný. 

Starosta uvedl, že projekt nebyl doposud zveřejněn, že pravděpodobně dozná ještě 

nějakých změn a že občané, vlastnící dotčených pozemků, budou ještě osloveni ohledně 

souhlasů s projektem. 

Následně proběhla diskuse k této problematice a bylo navrženo, aby se uskutečnilo 

jednání s projektantem, na které budou pozváni dotčení vlastníci, kde by projektant 
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objasnil důvody navrženého řešení nakládání s dešťovými vodami. Starosta přislíbil, že 

toto jednání zprostředkuje. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

spolupráci schválilo. 

Usnesení č. 03/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje spolupráci se společností RPA 

Dotace s.r.o., jejímž předmětem jsou konzultační a poradenské služby pro zpracování 

žádosti o dotaci ohledně regenerace veřejného prostranství v obci, resp. projektu 

„Revitalizace Jezeřanské návsi“ a ukládá starostovi projednat konečné podmínky a 

následně uzavřít Příkazní smlouvu, jejímž předmětem bude podání žádosti o poskytnutí 

dotace v 64. Výzvě k předkládání žádostí o podporu z IROP 2021-2027. 

Hlasování:  

6 pro – 0 proti – 1 (BK) se zdržel    

 

Vypracování strategického plánu (Usnesení č. 15/01/2023 a 16/01/2023) 

Na základě průzkumu trhu za účelem výběru nejvhodnějšího dodavatele a obdržených 

nabídek starosta dne 20. 2. 2023 zaslal závaznou objednávku na zpracování Programu 

rozvoje obce a Plánu rozvoje sportu, v celkové ceně 55 118 Kč bez DPH, u společnosti 

SMS-služby s.r.o. Ve dnech od 15. 3. 2023 do 7. 4. 2023 bylo realizováno dotazníkové 

šetření (celkem bylo vyplněno 152 dotazníků). Dne 12. 4. 2023 proběhlo setkání pracovní 

skupiny se zástupcem zpracovatele.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Nový web obce (Usnesení č. 17/01/2023) 

Na základě průzkumu trhu za účelem výběru nejvhodnějšího dodavatele a jednání 

s dodavatelem současných webových stránek obce starosta dne 10. 3. 2023 a následně 

3. 4. 2023 objednal zhotovení nových internetových stránek obce a školy za nabídkovou 

cenu 100 000 Kč bez DPH, u společnosti Klape, s.r.o. Konečná cena bude stanovena dle 

skutečně realizovaných nákladů dle předložené Cenové nabídky a požadavků obce a 

oběma stranami schválených víceprací a méněprací. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s následující problematikou: 

Účast na jednáních (za období od 16. 2. 2023 do 19. 4. 2023) 

4. 4. 2023, valná hromada Spolku pro obnovu venkova Jihomoravského kraje a 

seminář týkající se rozvoje venkova a soutěže Vesnice roku, Brno  
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Volba vedení spolku a jeho činnost v následujícím období. Prezentace soutěže Vesnice 

roku a jejich účastníků v roce 2022 se zaměřením na rozvoj venkova. 

 

Poskytování informací 

V souladu s ustanovením § 18 odst. 1 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 

informacím, ve znění pozdějších předpisů, zveřejnila obec na úřední desce Výroční 

zprávu o činnosti v oblasti poskytování informací za rok 2022, a to od 18. 1. do 17. 2. 

2023. V roce 2022 nebyla evidována žádná žádost o poskytnutí informací. Výroční zpráva 

po sejmutí z úřední desky je zveřejněna na internetových stránkách obce 

(http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/poskytnute-informace-2022/index.php)  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Policie ČR, Zpráva o bezpečnostní situaci za rok 2022 v obci Jezeřany-Maršovice 

Dne 29. 3. 2023 byla na obec doručena Zpráva o bezpečnostní situaci za rok 2022 v obci 

Jezeřany-Maršovice, která se vztahuje na katastrální území obce. V roce 2022 bylo na 

obvodním oddělení PČR Moravský Krumlov celkem 6 trestných činů, ve všech případech 

se jednalo trestné činy proti majetku a 8 přestupků, včetně 2 přestupků řešených pokutou 

na místě. 

Z celkového počtu 8 přestupků se jednalo o 3 přestupky proti občanskému soužití, 2 

přestupky proti majetku, 2 proti dopravě a 1 zařazený do ostatní přestupky. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK se dotázala, zda lze zjistit nějaké konkrétní skutečnosti o spáchaných trestných činech 

či přestupcích a upozornila na problematiku parkování autobusů v místech, kde je 

ohrožena bezpečnost dopravního provozu a zejména chodců, konkrétně v křižovatce ke 

škole.    

V následující diskusi členové ZO uváděli, že se jedná o dlouhodobý problém, který je 

potřeba řešit. ZO se shodlo na tom, že je potřeba písemně vyzvat řidiče, aby neparkovali 

mimo točnu a pokud tuto výzvu nebudou respektovat, aby byl požádán o spolupráci a 

sjednání nápravy jejich zaměstnavatel. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Projekt „Obytný soubor Horní Loučky, Jezeřany-Maršovice“ 

Obec v minulých letech spolupracovala a podporovala realizaci projektu akce „Obytný 

soubor Horní Loučky, Jezeřany-Maršovice“, jehož předmětem je realizace všech 

inženýrských sítí v dané lokalitě Horní Loučky. Dovršením spolupráce a podpory výstavby 

rodinných domů a uplatnění zájmů a záměrů obce v území, byla skutečnost, že ZO na 

svém jednání dne 14. 9. 2022 přijalo usnesení č. 11/05/2023 a č. 12/05/2023, kterými 

schválilo přijetí daru veřejných pozemků a koupi stavebních objektů (veřejné osvětlení, 

http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/poskytnute-informace-2022/index.php
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komunikace, sjezdy a ostatní plochy), které se budou nacházet na těchto pozemcích. 

Zároveň uložilo starostovi připravit a vypracovat a uzavřít tyto smlouvy. 

Na základě výše uvedeného byla dne 5. 4 2023 podepsána jak darovací smlouva, tak i 

kupní smlouva, které jsou předkládány na vědomí ZO. Finanční prostředky ve výši 

1 407 028 Kč byly vyčleněny v rámci rozpočtu obce pro rok 2023. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 

Starosta dne 28. 2. 2023 podal na podatelně krajského úřadu žádosti o poskytování 

dotace z rozpočtu kraje. Konkrétně se jedná o dotační program Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2023 na projekt „“Workoutové hřiště“ ve výši 275 000 Kč  

(viz. bod 11), kdy podíl dotace je cca 46 % předpokládaných nákladů (spoluúčast obce 

54%) a dotačního programu Podpora jednotek sboru dobrovolných hasičů obcí 

Jihomoravského kraje pro rok 2023 na projekt „Dýchací technika OOPP hasiče ve výši 

79 000 Kč, kdy podíl dotace je cca 68 % předpokládaných nákladů (spoluúčast obce 32 

%). O dotaci bylo požádáno na a základě potřeb obce s ohledem na možnosti realizací 

akcí v letošním roce a jednání ZO. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Spolupráce s TJ Jezeřany-Maršovice 

Obec spolupracuji s Tělovýchovnou jednotou Jezeřany-Maršovice, z.s., při využívání hřišť 

ve sportovním areálu. Jedná se o dvě nájemní smlouvy, kdy smlouvou ze dne 17. 10. 

2011 pronajímá TJ obci pozemky pod víceúčelovým hřištěm a smlouvou ze dne 15. 11. 

2011 obec pronajímá TJ pozemky pod fotbalovým hřištěm, když obdobná smlouva byla již 

uzavřena v roce 2007. Pozemky pod víceúčelovým hřiště p.č. 1459/5 a p.č. 1459/6 v k.ú. 

Maršovice má obec pronajaty na dobu 20 let, tedy do roku 2031. 

Při hledání vhodného místa pro workoutové hřiště ve sportovním areálu se jako 

nejvhodnější jeví část uvedených pozemků za víceúčelovým hřištěm. Proto bylo jednáno 

s vedením TJ a uzavřen Dodatek č. 1 nájemní smlouvy ze dne 27. 2. 2023, kdy 

předmětem nájmu jsou pozemky jak pro víceúčelové i workoutové hřiště a zároveň téhož 

dne starosta uzavřel s TJ smlouvu o právu provést stavbu workoutového hřiště na těchto 

pozemcích. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO dodatek a 

smlouvu schválilo. 

Usnesení č. 04/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s uzavřením Dodatku č. 1 nájemní 

smlouvy ze dne 27. 2. 2023 a Smlouvy o právu provést stavbu ze dne 27. 2. 2023 mezi 

Obcí Jezeřany-Maršovice a Tělovýchovnou jednotou Jezeřany-Maršovice, z.s., jejíž 
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předmětem je pronájem pozemků a realizace stavby workoutového hřiště. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Výsadba zeleně v obci v lokalitách Za kostelem a Panšula 

Již v minulosti ZO jednalo ohledně výsadby v lokalitách, kde byly realizovány nové 

povrchy místních komunikací v lokalitě Za kostelem a v lokalitě Panšula. Je navrhováno 

v lokalitě Za kostelem vysadit 8 ks stromů jeřáb duryňský a to v zálivech v místech 

parkovacích stání a v případě lokality Panšula vysadit keře, které by byly vysazeny na 

svah k místní komunikaci, které by ho zpevnily a vytvořily oddělení komunikace a travnaté 

plochy s prvky dětského hřiště. Výsadbou zeleně dochází k zlepšení životního prostředí 

v obci. Finanční prostředky jsou vyčleněny v rámci rozpočtu pro rok 2023. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

V následné diskusi byla diskutována problematika vhodnosti výsadby doporučených 

druhů stromů a keřů, způsob jejich výsadby a následná údržba. ZO vyslovilo souhlas 

s druhovou skladbou a výsadbou, která bude realizována dodavatelsky. 

PK se dotázal, zda se na místní komunikaci na Panšule plánuje umístění dopravního 

zrcadla.  

Starosta odpověděl, že dopravní značení na této místní komunikaci nebylo realizováno. 

Jeho případné umístění bude záležet na zkušenosti s dopravou. To se týká i dopravního 

zrcadla.  

OČ sdělil, že ve věci žádosti o poskytnutí dotace z Nadace ČEZ Oranžové hřiště 2023, na 

realizaci projektu „Dětské hřiště Panšula“, nebylo poskytnutí dotace schváleno.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

výsadby schválilo. 

Usnesení č. 05/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Výsadba Za 

kostelem“ jehož předmětem je výsadba celkem 8 stromů v lokalitě Za kostelem 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 60 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 06/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Výsadba Panšula“, 

jehož předmětem je výsadba keřů ve svahu k nové místní komunikaci v lokalitě Pašula 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 65 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Bioodpad ze zahrad, kontejnerový svoz 

Na základě připomínek občanů týkající se zejména nepříznivých vlivů pálení bioodpadu 

ze zahrad, místostarosta navrhl řešení pravidelného svozu bioodpadu v obci s tím, že by 

byl obecní kontejner přistaven na předem určená místa po obci a do kontejneru by 

občané mohli ukládat určený bioodpad. Ve dnech 24. 3. až 2. 4. 2023 byl realizován 

zkušební provoz s kladnou odezvou. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

ZO se shodlo na tom, že zkušební provoz se osvědčil a souhlasilo s tím, aby starosta 

společně s místostarostou naplánovali další termíny svozu a rozmístění kontejneru na 

území obce. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Vybavení a cena pronájmu KD 

Na základě návrhu na minulém zasedání ZO MH a PE a provedli kontrolu vybavení 

kulturního domu a navrhli jeho doplnění. Zejména se jedná o sjednocené množství a 

druhů sklenic, skleniček na víno, talířů a příborů, doplnění šálků na kávu. Dovybavit 

kuchyňku o kuchyňské potřeby a koupit ještě jednu ledničku pro uchování potravin. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Starosta uvedl, že navržené doplnění je možné a že však bude potřeba, v rámci 

rozpočtového opatření, vyčlenit další finanční prostředky. Dále uvedl, že s ohledem na 

zvýšené energie, zejména zajištění tepla, ale rovněž spotřebované množství elektřiny a 

vody, by bylo vhodné se zamyslet nad zvýšením ceny za pronájem KD.  

ZO a přítomní konstatovali ohledně zvýšení nájemného KD a shodlo se na tom, že dojde 

ke změně ceníku od 1. 5. 2023 tak, aby v zimním provozu byla výše nájemného za KD 

(sál + přísálí) 8 000 Kč, v letním provozu 4 000 Kč, za jednu akci včetně energií. 

Poměrným způsobem bude stanovena cena za samostatné přísálí či klubovnu.      

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Akce pořádané kulturním výborem 

Dne 18. 2. 2023 se uskutečnila akce Masopust 2023, která byla pořádána v obdobném 

formátu jako v předchozích letech, ale v konečném součtu byly náklady cca o 34 000 Kč 

vyšší než příjmy.   

Dne 4. 3. 2023 se uskutečnil zájezd na divadelní představení Pro nic za nic do Městského 

divadla v Brně. Obec hradila dopravu ve výši 4 636 Kč. 

Dne 26. 3. 2023 se uskutečnila akce „Smrtolka 2023“, náklady obce byly 4 000 Kč na 

pořízení 2 ks smrtolek, které však budou využívány i v následujících letech. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Starosta uvedl, že jedná se o obecní akce, kdy není záměrem obce na nich vydělat, ale 

podpořit a rozvíjet společenský a kulturní život v obci a navazovat na tradice.    
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BK požádala o podrobnější vyúčtování akce Masopust, aby kulturní výbor mohl do 

budoucna rozplánovat finanční náročnost akcí a zvážit podání žádosti o dotaci na kulturní 

akce. Starosta uvedl, že toto vyúčtování kulturnímu výboru předloží. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Spolupráce a finanční podpora pouti a hodů 

Obec dne 12. 4. 2023 obdržela žádost chasy ohledně spolupráce a finanční podpory při 

pořádání kulturních a společenských akcí. Obec tyto aktivity dlouhodobě podporuje a 

spolupodílí se na konání Cyrilometodějské pouti a Václavských hodů. V rozpočtu obce pro 

rok 2023 byly opět vyčleněny finanční prostředky na úhradu hudební produkce 

(vystoupení dechových hudeb). Rovněž je v rozpočtu vyčleněny i finanční prostředky na 

finanční dary, kterým obec několikrát podpořila krojované dívky, které se podíleli na 

kulturním programu na těchto akcích. Je navrhováno v této podpoře pokračovat obdobně 

jako v minulých letech, to je 25 000 Kč za úhradu hudební produkce a den, 500 Kč jako 

dar za reprezentaci obce na každou z těchto akcí.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

podporu schválilo. 

Usnesení č. 07/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje úhrady hudební produkce ve výši 

25 000 Kč za každý den konání Cyrilometodějské pouti a Václavských hodů, konaných 

v roce 2023. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 08/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje poskytnutí finančního daru 

krojovaným dívkám ve výši 500 Kč za jednu akci, kdy budou reprezentovat obec při 

kulturním vystoupení na Cyrilometodějské pouti a Václavských hodech, konaných v roce 

2023. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Dotace na FTE pro obce 

Obec obdržela nabídku zajištění projektové dokumentace a vyřízení dotace ve věci výzvy 

MODF – RES + Č. 3/2022 k předkládání žádostí o poskytování podpory z prostředků 

modernizačního fondu, v programu 2. Nové obnovitelné zdroje v energetice, podporované 

aktivity Instalace nových fotovoltaických elektráren na veřejných budovách. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

V diskusi se přítomni shodli na tom, že obec není připravena ani koncepčně, optimálně a 
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ekonomicky řešit problematiku výstavby FVE na obecních budovách. Za současné situace 

by bylo vhodnější vypracovat energetickou koncepci obce. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

  

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a) ZŠaMŠ, Žádost o navýšení úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ na školní rok 

2023-2024 

Obec obdržela dne 20. 3. 2023 od ředitelky příspěvkové organizace Základní škola a 

Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, žádost o 

navýšení úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ na školního rok 2023/2024 z částky 210 

Kč na 320 Kč měsíčně. 

V souladu s § 6 odst. 1 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání ředitel 

mateřské školy stanoví měsíční výši úplaty za předškolní vzdělávání (dále jen "úplata") na 

období školního roku a zveřejní ji na přístupném místě ve škole nejpozději 30. června 

předcházejícího školního roku. V případě přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání v 

průběhu školního roku oznámí ředitel mateřské školy stanovenou výši úplaty zákonnému 

zástupci při přijetí dítěte. Dle odst. 2 této vyhlášky, měsíční výše úplaty nesmí přesáhnout 

50 % skutečných průměrných měsíčních neinvestičních nákladů právnické osoby 

vykonávající činnost mateřské školy, které připadají na předškolní vzdělávání dítěte v 

mateřské škole, popřípadě dítěte v příslušném druhu provozu mateřské školy, v 

uplynulém kalendářním roce. Dle vyčíslení uvedeném v žádosti, skutečné průměrné 

měsíční neinvestiční náklady na jedno dítě 687 Kč (50 % je 343 Kč). Rodiče dětí, které 

mají předškolní docházku povinnou, jsou od úhrady osvobozeni. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

PS(o) poznamenal, zda by obec mohla upravit své finanční příspěvky pro školu tak, aby 

rodiče nemuseli každý rok kupovat mýdlo, toaletní papíry, papírové utěrky apod. Starosta 

poznamenal, že věc prověří a projedná s paní ředitelkou školy.   

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s navýšením souhlasilo. 

Usnesení č. 09/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s navýšením úplaty za předškolní 

vzdělávání v mateřské škole na období školního roku 2023 – 2024 ve výši 320 Kč 

měsíčně. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

b) ELEKTROINVEST STRAKONICE s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-

001040023524/001-ELIS o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k 
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pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany, kabel 

NN u garáží“ 

Obec obdržela dne 23. 2. 2023 od společnosti ELEKTROINVEST STRAKONICE s.r.o., 

která zastupuje společnost E.GD, a.s., žádost o vyjádření, souhlas a uzavření smlouvy o 

budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – souhlas s umístěním distribučního 

zařízení, kabelového vedení NN, na obecním pozemku p.č. 1190/15, v k.ú. Jezeřany, 

stavba s názvem „Jezeřany, kabel NN u garáží“. Na základě schválení smlouvy bude 

vybudována přípojka NN ke stávající garáži nacházejících se na pozemku p.č.  st. 282 

v k.ú. Jezeřany. Po realizaci bude ZO předložena smlouva o zřízení věcného břemene. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

Usnesení č. 10/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu č. ZN-001040023524/001-

ELIS o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a 

E.GD, a.s., k pozemku 1190/15, v k.ú. Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s 

názvem „Jezeřany, kabel NN u garáží“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

c) EKO-KOM, a.s., Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení 

místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství“ 

Obec obdržela dne 12. 4. 2023 od společnosti EKO-KOM, a.s., návrh nové smlouvy, 

Smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 

obecního systému odpadového hospodářství, které je předkládána včetně všech příloh. 

Tato smlouva nahrazuje stávající Smlouvu o zajištění zpětného odběru a využití odpadů 

z obalů ze dne 28. 4. 2014 s tím, že tato nová smlouva odpovídá platné legislativě. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

Usnesení č. 11/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství mezi společností EKO-KOM, a.s., IČO: 25134701, se sídlem 140 21 Praha 

4, Na Pankráci 1685/17, a Obcí Jezeřany-Maršovice, jejímž předmětem je závazek obce 

v rámci provozování obecního systému zajišťovat zpětný odběr odpadu z obalů a závazek 

společnosti EKO-KOM, a.s. hradit obci odměnu v souladu se smlouvou. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 



 

12 

 

d) Petr Beran, Michaela Rokosová, Žádost o povolení dočasného užívání  části 

pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. Jezeřany, k parkování osobního vozidla 

Žadatelé chtějí naproti jejich domu č.p. 106. na veřejném prostranství, část pozemku p.č. 

1190/15 v k.ú. Jezeřany dočasně využívat k parkování osobního vozidla, o velikosti 3 x 6 

m, položením gumových zatravňovacích čtverců, která by po ukončení používání 

odstranili. Souhlas by bylo možné učinit v souladu se schváleným postupem ZO a se 

žadateli může být podepsána smlouva o právu provést stavbu. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Starosta seznámil přítomné, jak bylo postupováno v minulosti. Pokud někdo požádal o 

úpravu obecní plochy u svého domu a ZO s tímto souhlasilo, byla uzavřena smlouva o 

provedení stavby, kdy si občané mohli dotčenou plochu upravit, ale plocha stále zůstává 

obecní. Pokud by obec chtěla tímto místem v budoucnu vést či upravovat inženýrské sítě, 

tak tomu občan nemůže bránit, musí to strpět, popř. stavbu odstranit. Nejčastěji se 

jednalo o rozšíření nájezdu k domu, v minimálních případech o parkování aut na zelené 

ploše a jednalo se cca o 10 případů.  

Z následné diskuse vyplynulo, že pro většinu členů ZO je parkování na travnatých 

plochách problematické a mnohdy nepřijatelné.  

DT poznamenal, že je všeobecně proti parkování na trávě i v případě použití 

zatravňovacích dlaždic. Občané si zvykli, že parkují na obecním trávníku, obec to hyzdí a 

měli bychom to spíše omezovat, než rozšiřovat.  

PK upozornil na celkovou problematiku parkování v obci, v návaznosti na průjezdnost 

obecních cest a „vévuzků“ pro větší techniku. Zvláště pak v případě hasičského zásahu. 

Žadatelka seznámila ZO s důvody, které ji vedou k podání žádosti, ale s ohledem na 

předchozí diskusi starosta sdělil, že nebude navrhovat žádné usnesení.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

žádost pouze na vědomí. 

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330077115/001-GPM, s EG.D, a.s., 

týkající se stavby „Jezeřany - KAPA WOOD, 3RD: NN kab. sm.“ 

Ke stavbě rodinných domů č.p. 352 na pozemku p.č. st. 372 v k.ú. Jezeřany byla 

realizována přípojka NN a rozsah věcného břemene byl vymezen dne 22. 9. 2022 

geometrickým plánem č. 650-3097/2022. K podepsání smlouvy se obec zavázala svým 

dřívějším rozhodnutím schválením smlouvy o budoucí smlouvě, která byla schválena 

usnesením ZO č. 08/05/2021 ze dne 10. 11. 2021. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 
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Usnesení č. 12/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene 

č.: ZN-014330077115/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž předmětem je realizace stavby 

„Jezeřany - KAPA WOOD, 3RD: NN kab. sm.“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

b) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330077106/001-GPM, s EG.D, a.s., 

týkající se stavby „Jezeřany - Novotná: NN přip. kab. sm.“ 

K pozemku p.č. 1216/178 v k.ú. Jezeřany byla realizována přípojka NN a rozsah věcného 

břemene byl vymezen dne 18. 1. 2023 geometrickým plánem č. 655-3174/2022. 

K podepsání smlouvy se obec zavázala svým dřívějším rozhodnutím schválením smlouvy 

o budoucí smlouvě, která byla schválena usnesením ZO č. 06/01/2022 ze dne 23. 2. 

2022.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

Usnesení č. 13/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene 

č.: ZN-014330077106/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž předmětem je realizace stavby 

„Jezeřany – Novotná: NN přip. kab. sm.“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad.06: Účetní závěrka obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022 

V souladu se zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a 

prováděcí vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 

některých vybraných účetních jednotek (dále jen „Vyhláška“) a obecní směrnicí č. 3/2013 

o schvalování účetní závěrky (dále jen „Směrnice“), je potřeba projednat a schválit účetní 

závěrku obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022. 

Finančnímu výboru v souladu se směrnicí byly předloženy podklady pro schválení řádné 

účetní závěrky obce - účetní závěrka k 31. 12. 2022 (Výkaz FIN, Rozvaha, Výkaz zisku a 

ztráty a Příloha), Inventarizační zpráva za rok 2022, Zpráva o výsledcích finančních 

kontrol 2022, Seznam aktuálních vnitřních předpisů (směrnic), poskytnuta Informace o 

provedených kontrolách, Rozbor hospodaření (Monitoring hospodaření obcí), kde je 

uveden i ukazatel dluhové služby (celková likvidita) a Návrh na schválení a převod 

hospodářského výsledku z účtu 431 (Výsledek hospodaření). Zároveň byla FV předložena 

k projednání Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022, včetně všech 

příloh. FV podklady pro účetní závěrku projedná a předloží ZO Zprávu pro Zastupitelstvo 

obce Jezeřany-Maršovice k podkladům pro schválení účetní závěrky obce Jezeřany-
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Maršovice za rok 2022. Stejné podklady, které byly poskytnuty finančnímu výboru, jsou 

rovněž předloženy ZO.  

 Předložené doklady ke schválení účetní závěrky byly zpracovány v souladu s § 4 

vyhlášky a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní jednotka 

nezatajila před schvalujícím orgánem žádné skutečnosti. Účetní jednotka zpracovala 

účetní závěrku s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu účetnictví a 

finanční situace účetní jednotky. 

Pokud zastupitelstvo obce na základě předložených nebo vyžádaných podkladů nezjistí, 

že schvalovaná účetní závěrka neposkytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 

finanční situace účetní jednotky, účetní závěrku schválí.  

DT předseda FV uvedl, že FV projednal účetní závěrku na svém zasedání dne 19. 4. 

2023 a doporučuje ZO účetní závěrku obce schválit. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO účetní 

závěrku obce schválilo. 

Usnesení č. 14/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Účetní závěrku obce Jezeřany-

Maršovice za rok 2022, k rozvahovému dni 31. 12. 2022. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

O schválení účetní závěrky byl pořízen písemný záznam, Protokol o schvalování účetní 

závěrky, kde každý člen ZO má právo, aby v písemném záznamu o hlasování bylo 

uvedeno, jak hlasoval a svoje hlasování může písemně odůvodnit. Toto písemné 

odůvodnění se stává nedílnou součástí záznamu o hlasování a zároveň písemný záznam 

o hlasování je součástí Protokolu o schvalování účetní závěrky obce Jezeřany-Maršovice 

za rok 2021. Starosta přítomné seznámil s textem protokolu a jednotlivý členové ZO jej 

postupně podepsali a uvedli svoje odůvodnění hlasování.   

 

Ad.07: Účetní závěrka příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, 

Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2022 

V souladu se zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a 

prováděcí vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 

některých vybraných účetních jednotek (dále jen „vyhláška“) a obecní směrnicí č. 4/2013 

o schvalování účetní závěrky příspěvkové organizace (dále jen „směrnice“), je potřeba 

projednat a schválit účetní závěrku příspěvkové organizace za rok 2022. V souladu se 

směrnicí byly předloženy podklady pro schválení řádné účetní závěrky - účetní závěrka 

k 31. 12. 2022 (Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty a Příloha), Inventarizační zpráva za rok 

2022, Seznam aktuálních vnitřních předpisů organizace, rozbor hospodaření 2022 - 

Výroční zpráva o hospodaření za rok 2022 a Návrh na rozdělení výsledku hospodaření do 

fondů za rok 2022. 
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Návrh na rozdělení výsledku hospodaření za rok 2022, který předložila ředitelka 

příspěvkové organizace, celý výsledek hospodaření ve výši 23 791,33 Kč, přiděluje do 

rezervního fondu (takže příděl do fondu odměn je 0 Kč a příděl do rezervního fondu je 23 

791,33 Kč. 

ZO bylo rovněž informováno, že ve smyslu zákona o finanční kontrole byla v příspěvkové 

organizaci provedena veřejnosprávní kontrola ve dnech 20. a 21. 10. 2022 a dne 24. 3. 

2023. Kontrolu z pověření provedla Ing. Zdeňka Cahlíková se závěrem, že provedenou 

kontrolou nebyly zjištěny systémové nedostatky a porušení zákonných norem. 

Předložené doklady ke schválení účetní závěrky příspěvkové organizace byly zpracovány 

v souladu s vyhláškou a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní 

jednotka nezatajila před schvalujícím orgánem žádné skutečnosti. Účetní jednotka 

zpracovala účetní závěrku s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

Pokud zastupitelstvo obce na základě předložených nebo vyžádaných podkladů nezjistí, 

že schvalovaná účetní závěrka neposkytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 

finanční situace účetní jednotky, účetní závěrku schválí. O schválení účetní závěrky je 

potřeba vyhotovit Protokol, při každém hlasování pořízen písemný záznam a každý člen 

ZO má právo, aby v písemném záznamu o hlasování bylo uvedeno, jak hlasoval a svoje 

hlasování může písemně odůvodnit. 

S ohledem na skutečnost, že přebytek hospodaření za rok 2022 a jeho rozdělení je 

přiměřené, je navrhováno ho schválit. Výsledek veřejnosprávní kontroly by ZO mělo vzít 

na vědomí. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozdělení 

výsledku hospodaření a účetní závěrku příspěvkové organizace schválilo a výsledek 

veřejnosprávní kontroly vzalo na vědomí. 

Usnesení č. 15/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje rozdělení výsledku hospodaření za 

rok 2022 příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, 

okres Znojmo, příspěvková organizace, ve výši 23 791,33 Kč, kdy příděl do fondu odměn 

je 0 Kč a příděl do rezervního fondu je 23 791,33 Kč. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 16/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Účetní závěrku příspěvkové 

organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace, za rok 2022, k rozvahovému dni 31. 12. 2022. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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O schválení účetní závěrky příspěvkové organizace byl pořízen písemný záznam, 

Protokol o schvalování účetní závěrky, kde každý člen ZO má právo, aby v písemném 

záznamu o hlasování bylo uvedeno, jak hlasoval a svoje hlasování může písemně 

odůvodnit. Toto písemné odůvodnění se stává nedílnou součástí záznamu o hlasování a 

zároveň písemný záznam o hlasování je součástí Protokolu o schvalování účetní závěrky 

příspěvkové organizace obce Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, 

okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2021. Starosta přítomné seznámil s textem 

protokolu a jednotlivý členové ZO jej postupně podepsali a uvedli svoje odůvodnění 

hlasování.   

 

Ad. 08: Závěrečný účet obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022 

V souladu se zákonem o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů zveřejnila obec 

návrh Závěrečného účtu obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022, od 28. 3. 2023 doposud, 

na úřední desce a způsobem umožňujícím dálkový přístup. Na pevné úřední desce byl 

návrh zveřejněn v užším rozsahu, dálkovým přístup bylo zveřejněno a ZO je předloženo 

úplné znění návrhu Závěrečného účtu obce Jezeřany-Maršovice za rok 2022, Zpráva o 

výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022, včetně příloh, účetní výkazy za rok 

2022, Inventarizační zpráva za rok 2022 a účetní výkazy za rok 2022 příspěvkové 

organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace - Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát a Příloha. Rovněž s celým 

obsahem návrhu závěrečného účtu se občané mohli seznámit v kanceláři obecního 

úřadu. K návrhu závěrečnému účtu doposud nebyly uplatněny ze strany občanů žádné 

ústní ani písemné připomínky. 

Schválení celoročního hospodaření obce je v souladu s výsledky Zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2022, kterou vypracovala auditorka Ing. Zdeňka 

Cahlíková, když přezkoumáním hospodaření obce se uskutečnilo ve dnech 19. - 20. 10. 

2022, 18. 2. 2023 a 24. 3. 2023, a nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

závěrečný účet schválilo. 

Usnesení č. 17/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje celoroční hospodaření obce a 

Závěrečný účet obce za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2022, bez výhrad. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 09:  Dotace z rozpočtu obce pro rok 2023 

Do dnešního dne obec obdržela následující žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

pro rok 2023: 
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Tělovýchovná jednota Jezeřany-Maršovice, z.s., (č.j. OJM-062/2023), na realizaci projektu 

„Vše pro fotbal“, jehož předmětem je materiální zabezpečení mužstva mužů, kvalitní 

zajištění soutěže můžu a práce s nejmenšími, ve výši 120 000 Kč,   

SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Jezeřany-Maršovice, (č.j. OJM-072/2023), na 

realizaci projektu „Pořízení skladového kontejneru a činnost sboru“, jehož předmětem je 

pořízení skladového lodního kontejneru a dalšího materiálně-technického vybavení, ve 

výši 140 000 Kč, 

Český svaz chovatelů základní organizace Jezeřany-Maršovice (č.j. OJM-151/2023) na 

realizaci projektu „Výstavy drobného zvířectva v roce 2023“, jehož předmětem je 

zabezpečení výstavy drobného zvířectva u příležitosti konání Václavských hodů ve dnech 

23. a 24. 9. 2023, ve výši 10 000 Kč, 

Římskokatolická farnost Loděnice u Moravského Krumlova, (č.j. OJM-154/2023), na 

realizaci projektu „Oprava varhan v kostele sv. Cyrila a Metoděje“, jehož předmětem je 

generální oprava varhan, ve výši 120 000 Kč. 

Dále obec obdržela žádost o finanční podporu od Zdravotní klaun, o.p.s. (č.j. OJM-

075/2023) na financování programů organizace, a to v souladu a posláním společnosti ve 

spádových a krajských nemocnicích, ve výši finančních možností a žádost o pokračování 

podpory (č.j. OJM-135/2023) od Linky bezpečí, z.s., na krizové služby pro děti a pro 

dospělé, ve výši 5 000 Kč. 

Žádosti byly předloženy k projednání FV, který je projedná a předloží ZO své doporučení. 

Předseda FV DT uvedl, že finanční výbor jednotlivé žádosti posoudil a navrhuje 

poskytnout dotace v požadované výši. 

BK uvedla, že žádost TJ považuje za příliš obecnou, uvítala by větší rozepsání žádosti, 

na co bude obecní dotace využita.  

PK poznamenal, že je rád, že se v letošním roce nebudou krátit dotace.  

Starosta uvedl, že v rámci rozpočtu bylo na dotace z rozpočtu obce vyčleněno 300 000 

Kč, nyní se už jedná o částku 390 000 Kč, ale chceme žadatele podpořit. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

poskytnutí dotací a darů schválilo. 

Usnesení č. 18/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2023 pro Tělovýchovnou jednotu Jezeřany-Maršovice, z.s., ve výši 120 000 Kč, na 

realizaci projektu „Vše pro fotbal“. 

Hlasování:  

6 pro – 0 proti – 1 (BK) se zdržel    

Usnesení č. 19/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2023 pro SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Jezeřany-Maršovice, ve výši 140 000 Kč, 

na realizaci projektu „Pořízení skladového kontejneru a činnost sboru“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Usnesení č. 20/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2023 pro Český svaz chovatelů základní organizace Jezeřany-Maršovice, ve výši 10 000 

Kč, na realizaci projektu „Výstavy drobného zvířectva v roce 2023“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 21/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2023 pro Římskokatolickou farnost Loděnice, ve výši 120 000 Kč, na realizaci projektu 

„Oprava varhan v kostele sv. Cyrila a Metoděje“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 22/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje dar z rozpočtu obce na rok 2023 pro 

Zdravotní klaun, o.p.s., ve výši 2 000 Kč, za realizaci programů organizace ve spádových 

a krajských nemocnicích. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 23/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje dar z rozpočtu obce na rok 2023 pro 

Linku bezpečí, z.s., ve výši 5 000 Kč, za provoz dětské krizové linky.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 10: Projekty „Hasičská zbrojnice“ a „Rozvoj školního areálu“ 

Hasičská zbrojnice 

V rámci jednání ohledně strategického plánování rozboje obce byla diskutována otázka 

týkající se dalších kroků ohledně nové hasičské zbrojnice ve sportovních areálu na 

pozemcích p.č. 1459/33 a 1459/32 v k.ú. Maršovice, které byly v rámci změny č. 2 

územního plánu obce schválené dne 30. 3. 2022, vyčleněny jako zastavitelná plocha 

občanského vybavení – tělovýchovná a sportovní zařízení s přípustným využitím pro 

požární zbrojnice. 

Na základě předchozí spolupráce starosta kontaktoval Ing. arch. Jaroslava Poláčka, který 

na základě jednání se zástupci obce předložil Nabídku na zpracování architektonické 

studie, projekt pro územní rozhodnutí a inženýrská činnost vedoucí k vydání územního 

rozhodnutí ze dne 17. 4. 2023, za konečnou cenu 180 000 Kč.  

Vybudování nové požární zbrojnice je dlouhodobým záměrem obce, který se z různých 

důvodů doposud nepodařilo vyřešit. Proto zpracování podkladů bude projednáno v ZO a 
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případnými dotčenými subjekty a teprve po jeho schválení bude přistoupeno ke 

zpracování projektové dokumentace pro územní řízení. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekty schválilo. 

Usnesení č. 24/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Hasičská 

zbrojnice“, jehož předmětem je zpracování architektonické studie, projekt pro územní 

rozhodnutí a inženýrská činnost vedoucí k vydání územního rozhodnutí nové hasičské 

zbrojnice ve sportovním areálu 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 180 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo     

 

Rozvoj školního areálu 

Již na minulém zasedání ZO dne 15. 2. 2023 byla diskutována problematika projektových 

a investičních záměrů zaměřených na zkvalitnění prostředí, výuky a mimoškolních aktivit 

v základní a mateřské škole, tedy rozvoje celého školního areálu.   

I ohledně této problematiky byl starostou osloven Ing. arch. Jaroslav Poláček, který na 

základě jednání se zástupci obce předložil Nabídku na zpracování koncepční studie 

modernizace a dostavby areálu školy ze dne 17. 4. 2023, za konečnou cenu 120 000 Kč. 

Studie rozvoje školního areálu bude předložena k projednání a ke schválení ZO. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

PS(o) uvedl, že si představoval, že nová tělocvična by byla pouze pro školu, případně by 

ji mohly využívat spolky, ale s komerčním pronájmem nesouhlasí.  

Starosta uvedl, že původní představa byla tělocvična pouze pro potřeby školy a školky, 

ale na základě připomínek veřejnosti a diskuse o potřebě sportování dětí, mládeže i 

dospělých zejména v zimním období a jejím využití pro potřeby spolků, bude velikost a 

kapacita tělocvičny ještě předmětem diskuse a návrhu.  

LB(o) poznamenal, aby byl projekt předán v otevřeném elektronickém formátu. 

PS(o) dále poznamenal, že škola řeší problémy s kapacitou. Kotelna se vyklidila a nic se 

neděje.  

Starosta odpověděl, že s ohledem na návrh ředitelky školy na nové uspořádání školních 

tříd, nebude potřeba pro výuku vyžívat suterénní prostory školy. Byla podána žádost na 

hygienu o stanovisko k navýšení kapacity školní družiny z 25 na 42 žáků a stanovisko 

k navýšení kapacity mateřské školy z 40 na 44 dětí (prostorové podmínky by byly splněny 

tak, že se zachovají stávající prostory dvou tříd, které budou rozšířeny o část prostor 

odpočívárny, když stávající pevná lůžka budou nahrazena stohovatelnými lehátky). 

Krajská hygienická stanice v obou případech s řešením a navýšením kapacity vyslovila 

souhlas. Problém s vlhkostí ve škole je řešen rovněž ve spolupráci s kanceláří Ing. arch. 
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Poláčka a na základě měření vlhkosti, bylo zjištěno, že zdi nad terénem odpovídají normě, 

ale všechny části pod úrovní terénu jsou vlhké a nevyhovující. Nadále bude problematika 

řešena, ale v současné době ještě nelze jednoznačně uvést, jaký bude zvolen postup, zda 

budou doporučena a budou dostačovat režimová opatření či bude vypracován projekt a 

bude přistoupeno k rozsáhlejším stavebním a technickým úpravám.  

PS(o) požádal, aby se v řešení sanace sklepních prostor dále pokračovalo. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt schválilo. 

Usnesení č. 25/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Rozvoj školního 

areálu“, jehož předmětem je zpracování koncepční studie modernizace a dostavby areálu 

školy, nové tělocvičny, nové jídelny a venkovního hřiště v areálu školy a tomu odpovídající 

dopravní řešení 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 120 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 11: Projekt a veřejná zakázka „Workoutové hřiště“ 

Jednou z priorit obce je podpora sportovního vyžití a volnočasových aktivit dětí a mládeže 

s tím, že obec má několik dětských hřišť, které slouží zejména malým dětem a chybí jí 

prvky, kde by mohli svůj čas smysluplně trávit starší děti a dospívající mládež či dospělí.  

Již několikrát ZO diskutovalo problematiku vybudování workoutového hřiště a jeho 

umístění. Realizace projektu „Workoutové hřiště“ bude naplněna potřeba zkvalitnění 

sportovních a volnočasových aktivit dětí a mládeže v obci. Výběr dodavatele, v souladu 

s obecní směrnicí, provede ZO na svém příštím zasedání 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt schválilo. 

Usnesení č. 26/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku s názvem 

„Workoutové hřiště“, jejímž předmětem je výstavba workoutového hřiště jako soustavy 

kovových hrazd, lavic a posilovacích prvků umístěných na pryžové dopadové ploše, 

nacházející se na pozemcích p.č.  1459/5 a 1459/6, v k.ú. Maršovice 

a) jako veřejnou zakázku s oslovením,  

b) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 500 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Ad. 12: Veřejná zakázka „Prodloužení dešťové kanalizace a Úprava komunikace k 

ČS“ v lokalitě Na loukách 

ZO svým usnesením č. 05/01/2021 ze dne 17. 2. 2021 schválilo vypracování projektové 

dokumentace akce ohledně zatrubnění koryta Jezeřanské strouhy v lokalitě Na loukách. 

V rámci zpracování této projektové dokumentace byl vypracován projekt úpravy 

komunikace k čerpací stanici.   

Ve věci zatrubnění struhy bylo dne 23. 11. 2022 vydáno MěÚ Moravský Krumlov, odbor 

životního prostředí, rozhodnutí o společné povolení, které neplatí pro rozšíření 

komunikace k čerpací stanici splaškové kanalizace. V současné době jsou oslovování 

vlastníci dotčených pozemků, aby dali svůj souhlas s realizací akce. Zároveň společnost 

EG.D, a.s. souhlasí s realizací za předpokladu, že bude požádáno o přeložku kabelového 

vedení NN a přeložka bude realizována (viz. vyjádření a situační výkres).  

V rámci rozpočtu pro rok 2023 byly vyčleněny finanční prostředky na obě akce, celkem 

4 500 000 Kč s tím, že by bylo možné podle potřeby tyto prostředky sdružit či přerozdělit. 

Je třeba dokončit zajištění podkladů pro stavební povolení a realizovat výběrové řízení 

tak, aby bylo možné stavbu realizovat, popř. i tak, aby bylo možné realizovat alespoň 

zatrubnění strouhy, kdy by nemělo nic bránit realizaci akce. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

PK se dotázal, jak by se postupovalo, kdyby majitelé dotčených pozemků nesouhlasili s 

úpravou komunikace. Starosta sdělil, že by se případně realizovalo pouze zatrubnění 

strouhy. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

veřejnou zakázku schválilo. 

Usnesení č. 27/02/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku s názvem 

„Prodloužení dešťové kanalizace a úprava komunikace k ČS“, jejímž předmětem je 

prodloužení dešťové kanalizace a následná úprava komunikace, nacházející se zejména 

na pozemcích p.č.  1237/3, 1237/4, 1237/5, 1245/1, 1245/2, 1253, 1261/1, 1261/4, 

1261/6, 2352/13 v k.ú. Jezeřany, 

a) jako veřejnou zakázku s vyhlášením,  

b) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 3 321 000 Kč bez DPH, 

c) seznam přímo obesílaných dodavatelů, 

d) složení hodnotící komise ve složení - Ing. Petr Slavík, Ing. Ondřej Čáp a Ing. David 

Tesař, náhradník Petr Bednář. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 13: Rozpočtové opatření č. 2/2023 a č. 3/2023 

Rozpočtové opatření č. 2/2023 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2023, jejichž 

potřeba vyvstala po minulém zasedání ZO. Rozpočtové opatření č. 3/2023 upravuje 
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příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2023, které je nutné provést na základě schválených 

usnesení na tomto zasedání ZO, s ohledem na aktuální potřeby obce. Rozpočtové 

opatření č. 2/2023, provedené starostou ke dni 31. 3. 2023, upravuje na příjmové i 

výdajové stránce proúčtování daně z příjmu právnických osob za obec (DPPO) 70 000 Kč 

a přeúčtování výdajů v rámci par. 5512 na refundaci mzdy člena JSDH účastnícího se 

školení. Rozpočtové opatření č. 3/2023, upravuje v příjmech přijetí příspěvku od 

ENERGOREGION 2020 na distribuci antidot v roce 2022 ve výši 5 500 Kč. Ve výdajích se 

jedná o rozúčtování schválených dotací z rozpočtu obce a projekty a veřejné zakázky, na 

které v rozpočtu obce nebyly vyčleněny finanční prostředky. Jedná se zejména o výstavbu 

workoutového hřiště a pořízení dýchacího přístroje pro JSDH. Rovněž zde budou 

zahrnuty výdaje, které budou ještě na zasedání ZO schváleny. Na pokrytí uvedených 

výdajů bude potřeba navýšit financování o 939 500 Kč na 1 601 200 Kč, ale s ohledem na 

přebytek hospodaření za rok 2022 ve výši cca 4 548 000 Kč, je ještě k dispozici pro 

případné rozdělení cca 2 947 000 Kč. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

rozpočtová opatření schválilo. 

Usnesení č. 28/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2023, které 

provedl starosta ke dni 31. 3. 2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

Usnesení č. 29/02/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 14: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 

PK se dotázal, jak pokračuje jednání týkající se silničního průtahu obcí. OČ informoval, že 

proběhlo jednání s projektantem, který průtah obcí v roce 2008 projektoval. Proběhla také 

schůzka se zástupci SÚS JMK, kteří požadují vypracování projektů přeložek vedení plynu, 

které může být v kolizi s tělesem silnice. Zároveň požadují vypracovat dokument, který by 

případná kolizní místa vytipoval. Byl osloven projektant, který by mohl projekty přeložek 

zpracovat a přislíbil spolupráci. 

Starosta doplnil, že zástupci SÚS JMK mají obavu, že v případě realizace nového 

silničního průtahu obcí, by se mohla objevit další problematická kolizní místa s plynovými 

rozvody, z toho důvodu požadují vyprojektování přeložek předem. 

MS(o) se dotázal, zda jednáme s vlastníkem sousedního pozemku u hasičského hřiště, 

tedy v místech, kde do budoucna bude vystavena nová hasičská zbrojnice. Starosta 
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zmínil, že nyní se s ním nejednalo, stavba na jeho pozemku stát nebude, ale znovu ho 

oslovit je možné. 

PK se zeptal na kalendář akcí na webu obce, zda se plánované akce mají stále posílat 

administrátorovi. Starosta odpověděl, že přístup má k tomuto kalendáři pouze 

administrátor, takže je potřeba ohledně zveřejnění akce v kalendáři ho kontaktovat. Dále 

uvedl, že obec obdržela nabídku se za poplatek 2 000 Kč zapojit do sdíleného kalendáře 

Moravského Krumlova. 

MR(o) jako členka kulturního výboru (KV) seznámila ZO a přítomné občany s nabídkami 

na uskutečnění letního kina, které by KV rád realizoval na hřišti. Byli osloveni potenciální 

dodavatelé, výše jejich nabídek se odvíjí zejména od velikosti promítací plochy, 

cestovného a filmová práva,(cena zejména dle stáří filmu). Celková cena za "větší kino" 

by vycházela cca 22 500 Kč a „menší kino“ 18 000 Kč, při odhadované ceně filmu 7 000 

Kč. Podle výše vstupného, by se tak část nákladů vrátila. 

OČ poznamenal, že vloni měli promítání v okolních obcích, kde by se bylo možno doptat, 

jak přesně akci realizovali. V následné diskusi zaznělo, zda by nebylo možné použít 

promítací plátno a projektor, které vlastní obec. Kulturní výbor se bude možností 

uspořádat letní kino zabývat a zváží všechny možnosti.  

BK pozvala všechny přítomné na akci Okoštuj dědinu, která se uskuteční 22. 4. 2023 v 

kulturním domě, kde občané mohou ochutnat sladké a slané výrobky místních občanů, 

také bude možné ochutnat víno a kořalky a bude se konat soutěž o nejlepší chleba.    

 

Ad. 15: Ukončení 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, a ukončil zasedání ve 23:15 hod.                                                                         

 

 

 

 

                                                                                                     Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                             starosta 

 

 

 

Zapsal: Mgr. Blanka Kristová v.r. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Petr Bednář  v.r. 

Ing. David Tesař v.r. 


